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Tjänsteskrivelse 

 
 

Remiss angående Motion av John Roslund (M) och Tony Rahm (M) om Malmö 
stads lokalbehov 
GRF-2023-22228 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige har gett grundskolenämnden möjlighet att yttra sig över motion från John 
Roslund (M) och Tony Rahm (M) angående Malmö stads lokalbehov. I motionen yrkas att 
kommunfullmäktige ger servicenämnden i uppdrag att utreda stadens samtliga möteslokaler i 
syfte att minska outnyttjade lokalytor.  
 
Grundskoleförvaltningen föreslår grundskolenämnden att föreslå kommunfullmäktige att bifalla 
motionen, då förvaltningen instämmer i behovet av att se över stadens samlade möteslokaler.  
 

Förslag till beslut 
1. Grundskolenämnden föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen.  
2. Grundskolenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande och skickar det till 

kommunfullmäktige.  

 

Beslutsunderlag 
 Motion av John Roslund (M) och Tony Rahm (M) om Malmö stads lokalbehov 
 G-Tjänsteskrivelse GRNAU 231013 Remiss angående motion av John Roslund (M) och 

Tony Rahm (M) om Malmö stads lokalbehov 
 Förslag till yttrande över Motion av John Roslund (M) och Tony Rahm (M) om Malmö stads 

lokalbehov 
 
Beslutsplanering 
Grundskolenämndens arbetsutskott 2023-10-13 
Grundskolenämnden 2023-10-25 
 
Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
 
Ärendet 
I motionen yrkas att kommunfullmäktige ger servicenämnden i uppdrag att utreda stadens 
samtliga möteslokaler i syfte att minska outnyttjade ytor och på så sätt även minska stadens 
lokalkostnader.  
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Hög inflation samt höga energipriser innebär kännbart ökade lokalkostnader för staden. I takt 
med inflation samt läget i världsekonomin ökar även kostnader för nyproduktion samtidigt som 
det fortsatt finns ett behov av att utöka lokalbeståndet för stadens verksamheter. Det är därmed 
väsentligt att stadens befintliga lokaler nyttjas effektivt.  

 
Med bakgrund i detta instämmer grundskoleförvaltningen i behovet av att se över stadens 
möteslokaler och föreslår grundskolenämnden att föreslå kommunfullmäktige att bifalla 
motionen. Förvaltningen ser det också som lämpligt att servicenämnden i rollen som stadens 
lokalförsörjare ges uppdraget att genomföra utredning gällande nyttjandegrad i stadens samtliga 
möteslokaler.  

 
Att behov av kontors- och möteslokaler tydliggörs är en viktig förutsättning för att kunna göra 
mer precisa bedömningar av det samlade lokalbehovet och därmed lokalkostnaderna. Nyttjande 
och behov av kontorslokaler kan med fördel beskrivas i nämndernas lokalbehovsplaner, samt i 
servicenämndens lokalförsörjarplan och den kommunövergripande lokalförsörjningsplanen.  
 
Ansvariga  
Gustav Svensson  Enhetschef 
Nedim Buric  Ekonomichef 
Peter Lindberg  Förvaltningschef 
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